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Styremøte Moss Tennisklubb 12.02.2024, 20:00-22:00, Klubbhuset 

Til stede: Rune, Gøril (vara), Bojan, Meron, Carsten 
 

Fra styret: Rune, Gøril (vara), Bojan, Meron, Carsten 

Fra Ansatte: ingen 

• Fravær: Andrea  

 

Saker Ansvar 

1. Ny hovedtrener (Carsten og Bojan)  

• Carsten og Bojan har gjennomført tre intervjuer 

• 

• Intervjuet med den fjerde kandidaten, ble 
gjennomført på Teams. 

• Det var enighet i styret om at det er viktig at vi går for en som utgjør 
en merkbar forskjell – hvis ikke er det ikke noe poeng i å gjøre 
endringer på den trenerkabalen som vi har. 

• Rune poengterte at det er viktig at vi har en hovedtrener som også 
kan spille, selv om det finnes unntak (eksempel Ole) 

• Flere av søkerne er uaktuelle (

). 

• Det var enighet i styret om at vi forsøker å få  til å komme hit 
for å få et personlig møte og se hvordan han er på banen. Carsten 
tar kontakt med ham. Det kan f.eks. være aktuelt å sponse noe av 
flybilletten/oppholdet.   

• Det var enighet i styret om å vente med å legge ut annonsen 
på tennis.se til det er avklart om  er aktuell.  

• Carsten 

2. E-post fra en «tirsdagsherre» (Bojan)  

 

• Klubben har mottatt e-post fra en av tirsdagsherrene som har meldt 
seg ut av klubben, men som gjerne vil fortsette å spille "litt" til 
rabattert pris og argumenterer med at han tidligere har gjort mye 
arbeid for klubben. 

• Det er synd at styret per i dag ikke har en seniorrepresentant til å 
tale deres sak.  

• Klubben har per i dag ca. 24 medlemmer over 67 år 

• Enighet i styret om at det er rimelig at seniorene får «honnør-
rabatt» på lik linje med studenter. 

• Katja 
besvarer e-
post 
 

• Bojan 
formulerer 
et forslag 
til årsmøtet 

http://tennis.se/
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• Styret fremmer forslag til årsmøtet om at veteranmedlemskap og 
studentmedlemsskap skal koste kr 1.000 

 

• Katja svarer tirsdagsherren av vi jobber med saken og at 
medlemskap med rabatt for de over 67 år vil bli tatt opp på 
årsmøtet. 
 

3. Innspill fra Are (Bojan)  

• Are har tatt opp problemstillingen med at mange i rekruttgruppa 
ikke ønsker å delta på turneringer.  

• Styret mener det kan være fornuftig å dele gruppa i to, f.eks. rekrutt 
og rekrutt bredde, men at prisordningen skal være som før  

• En oppdeling vil føre til at de som ønsker å satse/delta på 
turneringer får noe mer treneroppfølging. 

 

• Carsten 

4. Turneringer, kioskvakter og dugnader (Meron)  

• MTK arrangerer turnering 8.-10. mars  

• Det er vanskelig å få foreldre til å stille opp for å ta kioskvakter. De 
samme går igjen. 

• Hvis ikke foreldre stiller må en kunne bruke ansatte til dette.  

• Hvis flere barn spiller turneringer vil også flere foreldre stille opp. 

• I andre klubber forventes det at foreldre hjelper. I f.eks. 
fotballklubber er det vanlig at det lages en liste, og at foreldrene får 
ansvaret for å bytte med andre om en vakt ikke passer. 

• I båtforeninger er det vanlig at det legges til et beløp på 
medlemsavgiften som refunderes dersom medlemmet deltar på 
dugnad.  

• Meron lager et forslag til årsmøtet om alt dette. 
 

• Meron 

5. Årsmøte (Carsten)  

• Enighet om at årsmøtet avholdes onsdag 13. mars 2024 kl 19:30 

• Katja sender ut innkalling. 

• Ansvaret for å skrive årsberetning fordeles på de som har ansvaret 
for de ulike komiteene. Styreleder tar det generelle. 

• Carsten hører med Ole H. om status for valgkomiteen 

•  

• Katja 

• Carsten 

• Meron 

• Bojan 

• Rune 

6. Økonomi (Carsten)  

• Carsten gjennomgikk hovedtrekkene i økonomien som viser et 
årsresultat for 2023 på kr + kr 330.000 

• Det var ingen spørsmål til redegjørelsen. 

 

7. Anlegg – status strøm (Bojan)  

• Ny stikkledning er i gang 

• Vi har fått pris fra Elvia på kr 260.000 fra nettstasjon til klubben inkl. 
kabel. 

• Tilbud fra tavla etc - 167.000kr, gjennomgang på mer lys/ 
varmepumpe etc. 

• Vi venter på et tilbud fra en annen leverandør. 

• Bojan snakker med Pål-Martin en gang til for å få tilbud på lys, 
termostater og varmepumpe. 

• Nytt sikringsskap blir mye bredere enn den gamle, men det blir ok. 
Det passer inn i rommet, men annet utstyr må flyttes (matchi) 

• Vi bør spørre spesialister på varmepumper. 

• Bojan 

8. Arbeidskontrakter (Bojan)  

• Hele styret må vedta eventuell økning i lønn for de ansatte. • Bojan 
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• 

• Det er fortsatt et lavt lønnsnivå på alle tre, og det er derfor rimelig 
med en økning nå. 

• Bojan gjør ferdig forslaget.  

9. Lønn til ny trener (alle)  

• Lønnsnivået å avklares i forbindelse med budsjettet. Det må settes 
et øvre tak. 

 

10. Årsbudsjett 

• Ingen av styremedlemmene føler seg kompetente eller har kapasitet 
akkurat nå til å sette opp et budsjett. 

• Carsten hører om Cathrine, Karl-Edvin og Katja kan samarbeide om 
det. 

• Carsten 

11. E-post fra Bengt (Meron)  

• Bengt tar opp at det er vanskelig å få spilletid i vinterferien pga. 
tennisskole. 

• Meron poengterte at e-posten egentlig kom for sent til å tas opp i 
møtet.  

• Problemstillingen ble likevel diskutert. 

• Enighet i styret om at tennisskole i vinterferien er et viktig tiltak for 
barn og unge som har fri denne uken. Dette er et samarbeid med 
kommunens ferieklubb. 

• Meron svarer ut e-posten.  

• Meron 

12. Drop-in og Matchplay (Bojan)  

• Dropin er et populært tilbud med mange påmeldte. 

• Det er et ønske om to baner 

• Matchplay er fullt 

• Det er ønskelig med drop-in/Matchplay også i vinterferieuka 

• Bojan 

 

14.02.2024 Gøril Hjelseth 




